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   Protokół Nr  51/2023 

 

Wspólne posiedzenie w trybie hybrydowym  

Komisji Budżetu i Rolnictwa, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju 

Rodziny, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej  

w dniu 27 marca 2023 r. 

 

 

 

Przewodniczył radny Ryszard Okaj- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

 Porządek posiedzenia:  

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Analiza materiałów wraz z opiniowaniem uchwał na LI Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. 

3. Podjęcie decyzji o zdalnym trybie obradowania kolejnego posiedzenia komisji.  

4.Wolne wnioski.  

5.Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mirosław Birecki – Starosta Kluczborski 

2. Magdalena Żmuda - Lewald - Skarbnik Powiatu 

3. Anna Szczygieł - Naczelnik Wydziału Obsługi Finansowo-Księgowej Jednostek        

Organizacyjnych Powiatu. 

 

Ad.1 

Wspólne Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Pan Ryszard Okaj, który przedstawił proponowany porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag 

do porządku i przyjęli go w proponowanym kształcie jednogłośnie.  

We wspólnym posiedzeniu uczestniczyli wszyscy radni poszczególnych komisji. 

 

Ad.2 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia materiałów na LI Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. Pierwszy projekt dotyczył zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Kluczborskiego na rok 2023. Głos zabrał Pan Starosta, Mirosław Birecki, który 

odniósł się do głównych zmian w uchwale budżetowej. Jeśli chodzi o zwiększenia wydatków 

to: Kwota 100.000,00 zł - zwiększenie wydatków bieżących na pokrycie wkładu własnego do 

dopłat do linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, 53.054,00 zł - 

zwiększenie wydatków majątkowych na pokrycie wkładu własnego w ramach inwestycji 

„Zakup taboru autobusowego " z Programu Inwestycji Strategicznych Rządowy Fundusz 

Polski Ład, 556.714,02 zł - zwiększenie wydatków bieżących na realizację zadania "Remont 

odcinka drogi powiatowej nr 1311O zlokalizowanego w miejscowości Łowkowice o długości 

0,6 km" w związku z przyznanym dofinansowaniem w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg, kolejno kwota 20.000,00 zł - zwiększenie wydatków majątkowych na 

"Dofinansowanie do zakupu samochodu dla Komendy Powiatowej Policji w Kluczborku w 

ramach Funduszu Wsparcia Policji",66.000,00 zł - zwiększenie wydatków majątkowych na 

realizację zadania pn. "Likwidacja barier transportowych DPS Kluczbork  

i DPS Gierałcice", poprzez zakup pojazdu przeznaczonego do przewozu osób 

niepełnosprawnych w ramach realizacji projektu "Program wyrównywania różnic między 



2 

 

regionami III". Pan Starosta powiedział również, że w związku z tymi obecnymi cenami, 

inflacją spłata pożyczki rządowej zostanie przesunięta. Ministerstwo Finansów zgodziło się 

na to, by w tym roku i w przyszłym nie płacić rat pożyczki. Zostaje spłata przesunięta na 

dalsze lata. Okres spłaty się nie wydłuża. Odsetki będą płacone, chodzi tylko o raty kapitału. 

Wszystko to też jest ujęte w WPF. Kolejno głos zabrał radny Zdzisław Pelc, który zapytał o 

ten samochód policyjny, który brał udział w wypadku. Czy policja nie może odzyskać 

środków z ubezpieczenia. Pan Starosta powiedział, że zasadą jest to, że samochody nie mają 

autocasco. Radny Zdzisław Pelc powiedział, że odszkodowanie powinno być uzyskane z OC 

sprawcy wypadku. Pan Starosta powiedział, że na Sesji będzie obecny przedstawiciel policji, 

to będzie można go o to zapytać. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały: 

Komisje głosowały oddzielnie nad projektem uchwały. 

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie za. 

 

Następnie przedstawiono projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu.   

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie. 

Komisja Oświaty- 8 głosów za, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. Pan Starosta powiedział, że wpłynęły dwa 

wnioski. Jeden z Kościoła Ewangelickiego na kwotę 20 tys. zł, a drugi z Kościoła  

w Wierzbicy Górnej na kwotę 13 tys. zł.  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie za 

 

Następnie przedstawiono projekt w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok. Pan Starosta 

powiedział, że jest to uchwała podejmowana co roku a podział środków jest zgodny  

z Zarządzaniem.  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie za 

 

Kolejno przedstawiono projekt w sprawie uchylenia uchwały nr XXVII/196/2021 Rady 

Powiatu w Kluczborku z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia wysokości 

wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych, w tym pełniących funkcję pogotowia 
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rodzinnego, świadczących w powiecie kluczborskim opiekę i wychowanie dzieciom 

przebywającym w rodzinnej pieczy zastępczej. Pan Starosta powiedział, że nastąpiła zmiana 

ustawy o wynagrodzeniach rodzin zastępczych. Nasze stawki były mniejsze, ustawa reguluje 

już wynagrodzenie tych rodzin, więc uchwała Rady Powiatu powinna zostać uchylona. 

Przewodniczący poddał projekt pod zaopiniowanie. 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie za 

 

Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Kluczborskim na lata 2023-2030. Projekt został poddany pod 

zaopiniowanie.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie za 

 

 

Następny projekt dotyczył ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt   

w mieszkaniach chronionych. Głos zabrał Pan Starosta, który powiedział, że oddany do 

użytku zostało pierwsze treningowe mieszkanie chronione. Jest to ciekawy projekt, który 

udało się zrealizować, ze wsparciem środków zewnętrznych. Wartość projektu to 280 tys. zł, 

a wkład Powiatu to kwota ok. 20 tys. zł. To mieszkanie ma na celu wprowadzanie  

w dorosłość dzieci, które wychodzą z Domu Dziecka.  Następnie głos zabrał radny Marcin 

Michalski, który zapytał, kto poza Powiatem współfinansował to przedsięwzięcie. Pan 

Starosta powiedział, że jest to projekt dofinansowany ze środków Unii Europejskiej  

w ramach programu „Bliżej siebie 2”. Ten dom powstał ze zwykłego budynku 

gospodarczego, na stronie Powiatu można zobaczyć jaki jest efekt końcowy.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- jednogłośnie za 

 

Kolejno omówiony został projekt w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej.  

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- 8 głosów za, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

 

Następnie omówiony został projekt w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji.  
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Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- 8 głosów za, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

 

Kolejny projekt dotyczył przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu w Kluczborku 

na 2023 rok. Projekt bez uwag został poddany pod głosowanie.  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za. 

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty- 8 głosów za, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  

 

Następnie Przewodniczący poinformował radnych, o tym, że na Sesji zostaną przedstawione 

sprawozdania z prac Komisji stałych Rady Powiatu w Kluczborku. Oraz sprawozdania  

z jednostek do których będą przygotowane prezentacje.  

 

Ad.3 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do punktu dotyczącego podjęcia decyzji o zdalnym trybie 

obradowania kolejnego posiedzenia komisji. Każda z Komisji głosowała osobno.  

 

Komisja Skarg- 3 głosy za, 1 przeciw. 

Komisja Rewizyjna- 4 głosów za, 1 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Komisja Zdrowia – 5 głosów za, 2 przeciw, 4 wstrzymujące. 

Komisja Budżetu – 2 głosy za, 3 głosy wstrzymujące, 1 przeciw. 

Komisja Oświaty- 5 głosów za, 2 radnych wstrzymało się od głosu, 1 radny był przeciw. 

 

Ad.4 

W wolnych wnioskach głos zabrał Pan Starosta, który powiedział, że zaprasza wszystkich 

radnych na jutrzejsze spotkanie w szpitalu. Będzie można zobaczyć budynek po remoncie, 

gdzie zostaną przeniesione nowe oddziały. Projekt kosztował 6,5 mln zł. Kolejno głos zabrał 

radny Mariusz Pieńkowski, który odniósł się do inwestycji, które wykonuje Powiat. 

Dokładnie chodzi o remont drogi w Wierzbicy Górnej. W tym pasie drogi jest też kanalizacja 

sanitarna, która obsługuje całą miejscowość. Droga była robiona w dość dużym zakresie. 

Radny powiedział, że należy uczulić wykonawcę na jakość pracy, bo do studzienek dostało 

się dużo piachu, żwiru i innego materiału, doszło do zatkania kanalizacji. Ta awaria była 

usuwana 2 dni. Koszt usunięcia tej awarii to 12 tys. zł. Pan Starosta powiedział, że taka 

uwaga zostanie zwrócona wykonawcy jak również Inspektorowi Nadzoru.  

 

Ad.5 

Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział w posiedzeniu i zamknął wspólne posiedzenie komisji Rady Powiatu w Kluczborku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa 

Mariusz Pieńkowski 



5 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny                                                                                                    

Robert Wietrzyk 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

 

Ryszard Okaj 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Damian Buła 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała : 

Małgorzata Gulanowska 


